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OLIVIERNIEUWS nr. 44       14 juli 2023 
 
 
Hierbij een zomereditie van onze Olivier-nieuwsbrief waarmee we hopen dat we de in Olivier 
geïnteresseerde lezer van alle ontwikkelingen op de hoogte kunnen blijven houden! 

 
 
Er wordt veel samen 
gedaan bij Olivier: 
spelletjes, mannen- en 
meidenavonden, yoga, 
filmavonden, er wordt 
met elkaar gekookt en 
gegeten, er worden 
verjaardagen gevierd, er 
wordt eropuit gegaan en 
er is vooral veel 
gezelligheid. 
 

 
 
BEWONERS IN HET NIEUWS 
 
 Guy pakt brons op Special Olympics 

Puike prestatie van onze Olympiër onder de Olivierders. Guy 
Wouters heeft als golfer op de Special Olympics in Berlijn de 
bronzen medaille gepakt. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Maandag 12 juni vertrok Guy samen met zijn 
vader Hubert-Jan als 'unified speler' en 
andere Nederlandse sporters via 

Amersfoort naar de Duitse hoofdstad, waar 7000 sporters uit 190 landen plus nog eens 23000 
vrijwilligers zich zouden verzamelen. 
 
Vele G-Golfvrienden van Prise d’Eau, de club van Guy en Hubert-Jan in Tilburg, konden op tv meekijken 
naar de opening. Appjes stroomden binnen, nadat de twee in beeld waren gekomen.  
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 ‘We moesten heel lang wachten, wel 2,5 uur, voordat we het 
Olympisch stadion in konden’, vertelt Guy. ‘Het was een sport om 
Nederlandse pinnen te ruilen met andere landen tijdens het wachten. 
Ik heb 70 pins geruild.’ 
 
Hubert-Jan vult aan: ‘Op deze manier werd er makkelijk contact 
gemaakt met andere landen, een taalbarrière was er niet, zo mooi om 
te zien al die vrolijke gezichten. We hebben enorm genoten.’ 
 
 
 
 
 

 
De lastige, 18 holes tellende baan van Golfclub 
Bad Saarow lag op anderhalf uur rijden van 
Berlijn. 
Guy en Hubert-Jan kwamen uit tegen teams 
uit de Verenigde Arabische Emiraten, 
Noorwegen en Oostenrijk. 
 
Het prima spel van vader en zoon leidde tot 
olympisch eremetaal. De bronzen plak kon 
getoond worden aan de Nederlandse 
ambassadeur in Berlijn, maar zal ook op tafel 
in de gemeenschappelijke ruimte van Olivier 
schitteren.  
 
 
OLIVIER IN DE EERSTE HELFT VAN 2023 
 
 Sneeuw in januari! 

 
 
Bij sneeuw horen sneeuwpoppen… dit 
keer voorzien van vrolijke vlaggetjes, 
waarvan er maar eentje ondersteboven 
stond.  
 
 

 
 
 
 
En wandelen in de sneeuw hoort er ook bij uiteraard. 
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 Snowworld 
Begin februari zijn Frank en Anita als begeleiders van enkele Olivierbewoners met hen naar Snowworld 
gegaan voor een indoor-skidag. Het verslag is van Harm. 
 
8 FEBRUARI ONZE DAG NAAR SNOWWORLD 
 
Eindelijk was het dan zover! Mijn idee om te indoor skiën was na een paar jaren eindelijk uitgekomen 
ter voorbereiding van de wintersport vakantie die er aan zat te komen. Na weken van voorbereiding 
gingen we dan met de autobus van Gert (de man van Anita onze gastvrouw zodat we geen taxi hoefden 
te bestellen) wat erg fijn was. 
Skikleren aan, en skitoebehoren bij voor degene die dat had, en snoep en drinken waarvoor onze 
gastvrouw had gezorgd, gingen we met bus, een aantal bewoners (Junis, Guy ,Paulien) Frank onze 
begeleider en Anita onze gastvrouw naar de indoor skihal Snowworld in Landgraaf, Limburg. 

 
Na ingecheckt, de benodigde skispullen 
geleend te hebben en goed en wel aan t skiën 
te zijn, bleek al snel boven Franks 
verwachting, die zelf skileraar is geweest, dat 
skiles niet echt nodig was voor ons, die 
skieden alsof ze het al jaren deden. Wat ook 
zo was. Guy was zoals altijd als eerste 
beneden, daarna ik en daarna de rest. 
Na een aantal afdalingen te hebben gemaakt 
en wat te hebben gedronken, besloten Harm 
en Junis de waaghals uit te hangen door te 
gaan schansspringen. Na 2 pogingen maakte 
Frank (die ons wel eens wilde zien schans 

springen) er een paar filmpjes van. Helaas kwamen Harm en Junis ten val maar ze gingen dapper door. 
Ook al deed het bij Harm wel een beetje zeer.  
Na nog wat gedronken te hebben, zijn we als afsluiting bij de pizzeria `Happy Italy’ wat gaan eten en 
was het een geslaagde dag. 
Met vriendelijke groet, 
Harm de Ruiter 
 
 Carnaval 

Van 18 tot en met 21 februari is het Carnaval in 
Moergestel.  
En als vanouds doet Olivier natuurlijk mee! Thuis bij 
Olivier, en in het dorp alle bekenden begroeten bij 
de optocht door Moergestel! 
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 Bingoavond 
In april is er een bingo-avond georganiseerd bij Olivier. Er waren leuke prijzen te winnen, voor ieder 
wat wils. De prijsjes werden door Ingrid netjes neergezet op de geïmproviseerde cadeautafel. 

 
Met de afspraak dat er voor iedereen 
maximaal twee prijsjes te winnen 
waren en Hanneke al meteen twee 
keer achter elkaar bingo had, was dat 
een goede reden dat zij vanaf dat 
moment de bingomolen draaide en 
de getallen noemde. 
 
 
 
 
 
 

 
Er werd een vrolijk muziekje gedraaid als er een winnaar was en 
uiteindelijk had iedereen twee prijsjes gewonnen. Het was een 
geslaagde avond. 
 
 
 Koningsdag 

 
Met Koningsdag hebben de bewoners een high tea gemaakt met hulp 
van de begeleiding. 
Volgens Junis namen de voorbereidingen wel een halve dag in beslag 
maar het resultaat mocht er zijn en het was zeer lekker zegt hij. 
Alle hapjes zijn zelf gemaakt zoals zoete aardappel friet, wraps, 
gevulde eieren, gegratineerde champignons en frittata… 
Jolanda en Patricia hebben zich speciaal voor deze dag in een oranje 
gewaad gekleed. 

 

 

 Nieuwe buren 
Op initiatief van Paulien zijn de ‘nieuwe’ senioren die in het Antoniushuis zijn komen wonen, kennis 
komen maken met Olivier. Ze zijn door Paulien en Hanneke uitgenodigd voor op de koffie op 15 mei in 
de avond. Iedereen heeft zich voorgesteld en verteld over werk/hobby’s/vrije tijd enz. 
Het was een gezellige avond met 
het echtpaar Greetje en Frans van 
Kuppeveld en met Anita van Baast. 
Er is veel gekletst over en weer. 
Ook hebben we hen over Olivier 
verteld. 
Beslist een goed idee van Paulien 
om de senioren uit te nodigen.   
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 Karaokeavond 
Verslag van teamleden Emy en Ingrid: 
 
Bij aanvang van onze werkdag kwamen we binnen in de gezamenlijke ruimte waar bewoners hapjes 
maakten met de gastvrouw. Het was er leuk aangekleed met de stoffen slingers en de vrolijke smileys. 
Leroy kwam meteen naar ons toe dat alle lampen, muziekbox, iPad etc. al klaar stond voor de 
karaokeavond. Hij had er zo’n zin in en met een lach op zijn gezicht van oor tot oor. Wat is ook een 
karaokeavond zonder onze huisDJ Leroy? 
Maar ook al die extra handjes van verschillende bewoners; de één typt het menu uit voor het gastteam, 
een ander bedenkt de hapjes, weer een ander zorgt ervoor dat het mooi gepresenteerd wordt in de 
zelfgemaakte egel van Marjoleine. Zo doet iedereen mee. 
Dan begint het; iedereen verzint leuke liedjes en schrijft deze op briefjes zodat het juiste nummer 
gevonden kan worden. Echt karaoke waarbij je zelf moet zingen op de maat van de muziek of kiezen ze 
er liever voor dat de zanger op de achtergrond mee zingt en dat de tekst te lezen is? Nou, dan liever 
toch dat er mee wordt gezongen, vooral bij de Engelstalige nummers is dit handig.  
Natuurlijk kunnen onze bewoners beter zingen dan de ‘echte’ 
zanger of zangeres dus er werd vaak gezegd dat ze zo hun 
opvolger kunnen worden. Niet iedereen wilde zingen en dat 
hoeft natuurlijk ook niet, want de gezelligheid en de lol is ook 
leuk om mee te maken. 
Ook wij deden ons best, maar we waren niet zo toonvast…. Al 
met al een top avond!!  
 
 Kermis in Moergestel 

Het eerste weekend van juli is altijd de start van de kermis in Moergestel. En de Olivierders zijn 
natuurlijk weer van de partij! Meteen al op zondag en op dinsdag nog een keer.  
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 Voetbalpoule 
Onderstaand verslag komt van onze voetballiefhebber Patrick: 
 

De Eredivisie voetbalpoules seizoen 2022/2023 van Olivier is goed verlopen. We 
deden mee met 22 personen waarvan Junis niet actief. Hij had zich alleen aangemeld 
om de puntentelling per speelronde mee in de gaten te houden. 
De eerste maand stond Sabrina op 
nummer 1 en zij kreeg de digitale bokaal 
omdat zij het beste voorspeld had. Helaas 

heeft Marieke zich pas het tweede speelweekend aangemeld 
dus des te knapper is haar tweede plaats van de poule. Gijs 
heeft bijna een heel seizoen op de bovenste plaats gestaan.  
Heel knap van Ton want hij heeft hem de laatste maand 
ingehaald. Gijs had al vrij snel slotjes op de voorspellingen 
gedaan zodat de anderen pas aan het begin van de wedstrijd 
zijn voorspelling konden zien en hun voorspellingen ook niet 
meer konden aanpassen.  
 

 
 
 
Gijs is uiteindelijk als derde geëindigd. Een grote 
teleurstelling voor hem. De prijsjes aan de nummer 1, 2 en 
3 zijn door Patrick overhandigd. Prijs 1 was een Brabant 
koektrommel voor winnaar Ton, prijs 2 voor Marieke waren 
2 shot glaasjes ook van Brabant en de derde prijs was een 
Brabant mok voor Gijs. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Komend seizoen doen we natuurlijk weer mee. Hierbij nodigen we iedereen uit om mee te doen aan 
deze gezellige, strijdlustige, fanatieke voetbalpoules. Wil je mee doen dan zet je de “voetbalpoules” 
app op je telefoon of tablet en zoekt de poules “Olivier”. Bij vragen kun je bij Patrick terecht via de 
woning 013 5133093. Het inschrijfgeld is 2 euro per persoon wat gegeven mag worden aan Patrick. 
(maak een account aan met een team naam (mag je zelf bedenken), je mailadres invullen en 
wachtwoord kiezen. Bij competitie kies je “eredivisie”, kijk onderaan bij “poules” en zoek boven aan 
“Olivier”.) 
Mocht je mee hebben gedaan aan deze voetbalpoules maar komend seizoen niet meer mee willen doen 
dan kun je op de app op de 3 puntjes klikken om de poule te verlaten. 
Groetjes Patrick  
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OLIVIER’S VRIJWILLIGERS 

 Hermia 12,5 jaar vrijwilliger 
Hermia was afgelopen november 12,5 jaar vrijwilliger bij Olivier. Ze vertelt dat ze bij Olivier terecht is 
gekomen via een oproep bij Moergestels Nieuws in 2009. Als reden geeft ze aan dat ze heeft 
gereageerd vanwege de leuke contacten met bewoners en team maar ook tegen eenzaamheid. Ze 
heeft al eerder vrijwilligerswerk gedaan; bij een bibliotheek, een hovenier en het Textielmuseum. Bij 
Olivier komt ze 1 keer per week op maandagmorgen strijken en doet ze een activiteit met een 
bewoner.  
Hermia’s hobby’s zijn borduren, tuinieren, fietsen, wandelen, bakken en ook gaat ze graag op vakantie, 
haar reis naar Amerika sprong eruit. 
Op de vraag hoe ze het vindt bij Olivier geeft ze aan dat het haar goed doet, ze vindt de omgeving leuk, 
niet al te druk. ‘Ik voel me gewaardeerd en zolang ik het leuk vind, blijf ik het doen.’ 
 
 Vrijwilligersborrel en ook Marij 12,5 jaar vrijwilliger 

Op 28 april was er weer een vrijwilligersborrel. Patrick, lid van het organiserende comité, heette 
iedereen welkom. Meteen gaf hij Hanneke het woord, want ook Marij was 12,5 jaar vrijwilliger en die 
werd natuurlijk ook in het zonnetje gezet met een bloemetje! Hanneke had een presentje en een 
speech voorbereid en las die voor. Marij had zelf niet in de gaten dat het al zo lang was dus zij was echt 
verrast.  
 
Hanneke’s tekst voor Marij: 
 
Beste Marij, we willen jou vandaag bedanken voor je inzet 
van de afgelopen 12,5 jaar. Ik kijk er altijd naar uit om samen 
met jou te koken. Ik weet dat jij het vaak druk hebt op je werk 
maar ik ben blij dat jij voor mij klaar staat. Bedankt, ook 
namens de bewoners en het team.’ 
 
Vervolgens deden we een Olivier quiz. Patrick had vooraf 
super leuke vragen bedacht en was een heuse quizmaster. 
Bewoners en vrijwilligers waren gemixt in vier verschillende 
groepen en iedereen deed zijn best om de vragen goed te 
beantwoorden. Het was en nek aan nek race, maar 
uiteindelijk werd team rood de winnaar! Er werd nog gezellig 
lang nagetafeld met een hapje, drankje en veel gezellige 
klets!  
Complimenten vanuit de vrijwilligers over deze avond. Daarom doen we dit over een tijdje gewoon 
nog een keer, want wat zijn wij allemaal dankbaar voor al onze enthousiaste vrijwilligers! 
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ONS OLIVIERTEAM 
 
Bijgaande collage is van april 2023 maar inmiddels zijn 
er opnieuw een paar wijzigingen. Gelukkig zijn we er 
(heel bijzonder in deze tijd!) snel in geslaagd het team 
weer compleet te krijgen met enkele enthousiaste 
nieuwe teamleden. Voor de vertrekkende Ingrid, 
vonden we opnieuw een Ingrid: Ingrid van de Wiel! En 
voor de opengevallen plek van Katja, die in Olivier toch 
niet vond wat ze zocht, konden we Lieneke aanstellen. 
Zij begint in september, na haar vakantie. 
 
 Afscheid Ingrid van de Roer 

Na meer dan 10 jaar Olivier begint Ingrid van de Roer, 
PB-er bij Olivier, graag aan een volgende carrièrestap: 
zij wordt teamleider bij een woning bij ASVZ in 
Udenhout. Wij gunnen haar deze kans natuurlijk van 
harte! Tegelijkertijd zullen we haar persoon, kennis en 
ervaring ook enorm missen… Hierna haar 
afscheidswoorden voor Olivier: 
 

Als je Olivier verlaat, wordt er gevraagd om een stukje te schrijven 
voor in de nieuwsbrief. Nu ben ik dus aan de beurt en dan begin ik bij 
mijn eerste tijd bij Olivier. Vanaf eind 2009 ben ik bij Olivier gekomen. 
Ik leerde iedereen kennen als ik eens kwam invallen. Wat was het 
altijd leuk om dit te doen bij zo’n leuke en uiteenlopende groep! Zowel 
door het team, de bewoners en de familie voelde ik me altijd welkom! 
Toen er teamwisselingen plaats vonden en ik benaderd werd om te 
solliciteren bij Olivier, hoefde ik niet 2 keer na te denken. Ik werd deel 
van een heel warm team en werd door de bewoners hartelijk 
ontvangen. Sommige ouders kende ik al van ‘vroeger’ en de andere 
leerde ik gauw kennen. Zeker toen ik pb’er werd, werd dit alleen maar 
meer. Wat mooi om te zien hoe betrokken jullie zijn bij jullie kind! En 

wat is het ook bijzonder om met een heel team, een fijne huiselijke sfeer neer te zetten, bewoners 
prettig met elkaar laten samen wonen en individuele groei kunt bewerkstelligen. Wat zijn ze allemaal 
stuk voor stuk gegroeid in hun eigen kunnen en in hun eigen zijn! Er wordt hard gewerkt om alle 
individuele afspraken te handhaven en ervoor te zorgen dat de basis goed blijft en uitgebreid wordt. 
Ook is er tijd voor leuke activiteiten die het leven van de bewoners maar ook het werk leuker maken! 
De betrokkenheid is iets wat ik altijd als heel waardevol heb ervaren bij Olivier. Je bent niet alleen 
teamlid, maar ook een deel van Olivier en dat vind ik heel bijzonder. Dit merkte ik in de tijd dat ik 
afwezig was enorm! Zoveel liefdevolle en bemoedigende woorden, mooie kaartjes, telefoontjes en 
fleurige bloemen waren hier een uiting van en die bewaar ik fysiek maar ook in mijn hart. Dank jullie 
wel daarvoor! 
Dat zie ik ook terug naar de zorg voor de bewoners, want in de samenwerking met alle partijen ervaar 
ik dat je alles tegen elkaar kan zeggen en er dan altijd uit komt. Ik hoop dat dit blijft en dat iedereen 
zijn schouders er onder blijft zetten om Olivier, in de breedste zin, te blijven ondersteunen. 
Het is een mooie plek, waar ik altijd met plezier heb gewerkt, veel heb geleerd, elke dag lol heb gehad 
met de bewoners en ontzettend blij  en dankbaar ben om te zien hoe goed ze het allemaal doen! 
Bedankt en alle goeds voor iedereen! 
En ik zeg geen doei, maar ik zeg tot ziens! 
Veel liefs, Ingrid  
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Op 7 juli was het dan zover. Ingrid nam afscheid 
met bezoek van collega’s, oud-collega’s, ouders en 
met een feestelijke maaltijd samen met de 
bewoners. 
 
 
 

Ingrid wordt eruit gezwaaid… 
 
 
Nieuwe teamleden: Emy, Patricia en opnieuw een Ingrid! En straks ook Lieneke 

Emy, Patricia en Ingrid zijn de nieuwe persoonlijk begeleiders bij 
Olivier. Emy is begin januari gestart, Patricia begin maart en 
Ingrid begin juni. En als per september Lieneke begint, is het 
team weer helemaal compleet. 
 
Emy aan het woord: 
 

Ik ben Emy de Jong, ben 30 jaar oud en woon met mijn vriend en hond Ozzy in Moergestel. Ben een 
enthousiast, leergierig persoon waardoor mijn leven nooit saai wordt. In mijn vrije tijd houd ik van 
wandelen in de natuur, heerlijk om zo te ontspannen samen met mijn hond. 
In mijn leven heb ik al veel dingen ondernomen, zo heb ik 6,5 jaar met onwijs veel plezier een eigen 
kledingzaak gerund in Diessen. Daarna mooie ervaringen opgedaan en mezelf ontwikkeld als 
Floormanager bij de Costes in Den Bosch. Na enige tijd werd het tijd voor totaal iets anders en heb ik 
mijn ogen geopend naar wat liefdevolle mensen in mijn omgeving me al jaren vertelden. Ik ben een 
zorgzaam type en behoor in de zorg, vandaar mijn sollicitatie bij ASVZ waarbij ik ook hierin stappen 
wilde maken en ervoor heb gekozen de opleiding voor persoonlijk begeleider te behalen. Onwijs blij dat 
deze kans er voor me was en ik nu met veel plezier werkzaam kan zijn bij Olivier.  
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Vervolgens het woord aan Patricia: 
 

De meeste ouders en verwanten heb ik al mogen ontmoeten tijdens de 
bijeenkomst van de Familieraad, die ik overigens erg geslaagd vond. In de 
‘speeddate’ zijn er toen al veel vragen over en weer gegaan en hebben 
mensen hopelijk al een beeld van mij gekregen! 
Nog even in het kort, mijn naam is Patricia Mul, 50 jaar. Ben getrouwd, 
heb twee kinderen en woon in Esbeek. Na 25 jaar werkzaam te zijn 
geweest bij Amarant als persoonlijk begeleider wonen in de wijk, was het 
in 2023 tijd voor een nieuwe uitdaging. Inmiddels ben ik al een aantal 
maanden als persoonlijk begeleider (32 uur per week) aan het werk bij 
Olivier en dat bevalt me erg goed. Ik ben zowel door de bewoners, de 
ouders als het team warm ontvangen en begin al aardig te wennen. Olivier 
is een fijne woning om te werken. 

 
Ingrid van de Wiel is per 1 juni begonnen als persoonlijk 
begeleider. Ook zij stelt zich hierbij kort even voor. 
 
Hallo, ik ben Ingrid van de Wiel en ben sinds juni 2023 werkzaam 
bij Olivier. Ik werk al 15 jaar bij ASVZ en heb daarvoor ook altijd in 
de verstandelijk gehandicaptenzorg gewerkt. 
Ik ben met veel enthousiasme begonnen bij Olivier. Mijn eerste 
indruk is erg positief. 
Ik woon in Berkel Enschot en ben moeder van 2 volwassen 
dochters. In mijn vrije tijd wandel, fiets, zwem, sup en kook ik 
graag. 
Ik hoop u snel te ontmoeten voor een nadere kennismaking. 
 
 
BEWONERS EN TEAM 
 
In Oliviernieuws vraagt steeds een van onze bewoners iemand het hemd van het lijf. Deze keer legt 
Junis teamlid Emy wat vragen voor. 
 
 Junis interviewt Emy 

Waarom ben je in de zorg gaan werken?  
 
Vroeger zeiden familie en vriendinnen al dat dat 
iets voor mij was, maar mijn grootste droom was 
het om een eigen kledingzaak te hebben. Die heb 
ik ook zesenhalf jaar in Diessen gehad, maar ik 
miste toch contact met collega's. 
 
Heb je nog ergens anders gewerkt?  
 
Ja, ik heb na de kledingzaak ook nog twee jaar 
in de horeca bij de Efteling gewerkt. De Kleyne 
Klaroen, vlakbij Ezeltje Strekje. Was erg leuk en 
ik had de tijd om goed over mijn toekomst na te 
denken. Ik kwam tot de conclusie dat de zorg toch echt iets voor mij is. Na een team voor ASVZ in 
Udenhout werk ik nu met veel plezier bij Olivier. 
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Wat is dan het leukste aan werken bij Olivier? 
 
Jullie, de bewoners. Hoe jullie elkaar echt respecteren, ook al zijn er natuurlijk verschillen. Ik vind dat er 
bij Olivier echt een familieband hangt. Het is er gewoon gezellig. 
 
Heb je nog hobby's? 
 
Ja, wandelen met mijn hond Ozzy, een Samojeed. Lekker in de 
natuur, met een koffietje onderweg. Stappen en shoppen met mijn 
vriendinnen vind ik ook heerlijk. En ik vind het leuk om samen met 
mijn vriend Rens verder te bouwen aan ons huis, midden in 
Moergestel.  
 
Vind jij Moergestel ook het mooiste dorp van de wereld? 
 
Nou.... Ik ben in Udenhout opgegroeid, dus daar voelt het nog heel erg vertrouwd. We wonen nu een 
half jaartje in Moergestel. Het begint al te wennen. Maar het eerlijke antwoord is dat Udenhout toch 
wel mijn dorp is, Ik ken daar veel mensen, maar hier komt dat ook al langzaam op gang dat ik mensen 
ken of leer kennen hier in Moergestel. 
 
NIEUWE ASVZ-MANAGER EN NIEUWE ORTHOPEDAGOOG 
 
 Ger-Anne, onze manager bij ASVZ, zegt Olivier vaarwel 

Wisseling van de wacht in het management vanuit ASDVZ: Ger-Anne van Gestel, op wie Olivier zes jaar 
lang kon rekenen, gaat van haar welverdiende pensioen genieten. Yildiz Sletterink volgt haar op. 
 
We legden Ger-Anne enkele vragen voor.  
 
Waaruit bestond je taak vanuit ASVZ vooral? 
 
Het samenwerken met teamleider en orthopedagoog om 
de rode draad te bewaren, als het gaat om begeleiden van 
bewoners in hun dagelijkse bezigheden. Daarnaast het 
contact onderhouden met het bestuur en evalueren hoe 
de dienstverlening vanuit ASVZ verloopt. 
 
Heb je door de jaren heen bij Olivier veranderingen 
waargenomen? 
 
Er is in de afgelopen jaren zeker iets veranderd. We zijn 
meer afgestapt van het ‘zorgen voor’ en zijn meer dingen 
gaan doen mét de bewoners. Het is per slot van rekening 
hun woning. 
 
Hoe zou je Olivier willen karakteriseren? 
 
Een heel mooie en warme woonomgeving, waar menig jeugdige jaloers op zou zijn. De verbondenheid 
tussen bewoners onderling is ook super om te zien. 
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Heb je meerdere ouderinitiatieven begeleid? 
 
Ja, buiten Olivier nog één. Een groot verschil is de bestuurssamenstelling. Bij Olivier zijn het allemaal 
direct betrokken familieleden. Bij het andere initiatief bestaat het bestuur behalve uit direct 
betrokkenen ook uit externen. 

 
Heb je bij je vertrek aanbevelingen voor Olivier? 
 
Blijf vooral zien dat bij een ouderinitiatief het niet alleen om de 
inzet en mening van ouders gaat, maar vooral om de mening 
van de bewoners. De kunst is om die van iedereen zo goed 
mogelijk naar voren te laten komen. De uitdaging zit hem vooral 
in het zoeken van opvolging binnen het bestuur, maar daar is 
iedereen zich zeker van bewust. Er wordt ook actief aan 
gewerkt. 

 
 Nieuwe manager Yildiz 

Dag allemaal, 
 
vanaf 15 juli kom ik werken als sectormanager in Udenhout. Ik ga dan de sector van Ger-Anne van 
Gestel overnemen, vanwege haar pensioen. 
Kort iets over mij: Ik ben Yildiz, 42 jaar, ik woon samen met mijn vriend en onze twee dochters van 7 en 
12 jaar. In mijn vrije tijd houd ik ervan om te wandelen, een goed boek te lezen of familie/vrienden te 
ontmoeten. 
ASVZ en Vincentius zijn niet nieuw voor mij. In 2004 ben ik begonnen als begeleider, daarna persoonlijk 
begeleider en ik ben een tijd teamleider geweest. De laatste jaren heb ik in Sliedrecht gewerkt als 
manager, verbonden aan de Merwebolder. 
Samen met jullie wil ik binnen ASVZ mensen het gewone leven laten ervaren. Ik kijk er naar uit om jullie 
te gaan ontmoeten, jullie te leren kennen en met elkaar te gaan samenwerken. Als je iets wilt delen of 
een vraag hebt, laat het me weten! 
Tot snel, groet, 
Yildiz Sletterink 
 
 Orthopedagoog Liesbeth van Langevelde wordt opgevolgd door Rosa Brugts 

Aan Olivier wordt door ASVZ ook een nieuwe vaste orthopedagoog gekoppeld. Na voor een periode 
van vijf jaar aan Olivier te zijn verbonden, wordt Liesbeth van Langevelde per 1 juli 2023 opgevolgd 
door Rosa Brugts. In ons volgende nummer maken we kennis met haar. 
 
 
TEAMCOACHING 

 
Zoals in ons vorige Oliviernieuws gemeld, is naar aanleiding van het 
kwaliteitsonderzoek dat door Dorien Kloosterman (van belangenbehartiger 
Naar-Keuze) is uitgevoerd onder alle betrokkenen bij Olivier, een 
teamcoachingstraject gestart, onder meer bedoeld om de weerbaarheid 
van het team verder te versterken. Teamcoach Robin van Haren, werkzaam 
als teamcoach behandeling bij ASVZ, is eind 2022 gestart met haar 
activiteiten. Bij de bijeenkomst van de Familieraad in april heeft Robin deze 
toegelicht. Robin wordt ingezet als er bij een woongroep vanuit het team 
een beroep op haar wordt gedaan om mogelijkheden te onderzoeken om 
in de dagelijkse praktijk de begeleiding van bewoners te verbeteren. 
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Na de eerste bezoeken aan Olivier en enkele 
teambijeenkomsten vertelde zij bij de Familieraad 
dat naar haar oordeel het binnen Olivier prima 
gaat: de groep bewoners gaat goed en respectvol 
met elkaar om, de bewoners wonen graag bij 
Olivier en voelen zich er veilig. Olivier biedt een 
warm en gezellig thuis. De sfeer is uitstekend.  
Begeleiders verschillen soms in handelwijze 
richting (individuele) bewoners. Robin is zich 
daarom gaan richten op het bevorderen van de eenheid in handelen van het team naar bewoners toe. 
Uitgangspunten voor het zich scherper bewustmaken van handelingspatronen vormen de visie op 
begeleiden van ASVZ (Triple-C, zie ook de website: www.triplecwerkplaats.nl/over-triple-c/) en de 
Oliviervisie. Beide visies sluiten overigens goed op elkaar aan. Doel is optimale afstemming van de 
begeleiding op de bewoner. 
 
 
BESTUUR EN COMMUNICATIE 
 
 Bijeenkomsten 

Het bestuur van de Stichting is in januari, maart en mei bijeen 
gekomen, en had daarnaast regelmatig tussentijds contact, ook 
met de teamleider. De kwartaalvergaderingen met de manager 
van ASVZ vonden in april en juli plaats. De Familieraad is in april 
bijeengeweest.  
Belangrijke aandachtspunten blijven de teamsamenstelling, 
werkdruk en belasting van het team, de impact van personele 
wisselingen op bewoners, en de onderlinge communicatie. 
Daarnaast zijn binnen het bestuur en in overleg met 
Adviesbureau van Dam (die Olivier bijstaat bij de totstandkoming van de jaarrekeningen) de 
noodzakelijke voorbereidingen getroffen om de jaarrekening over 2022 conform de nieuwe wettelijke 
voorschriften openbaar te maken. In het overleg met ASVZ zijn verder de periodieke 
kwartaaloverzichten besproken en de inzet van de hiervoor besproken teamcoaching. En er is 
kennisgemaakt met de nieuwe manager vanuit ASVZ. 
In mei is door een afvaardiging van het Stichtingsbestuur in Heeze een bijeenkomst van 
Belangenbehartigersvereniging Naar_Keuze bijgewoond over diverse ontwikkelingen rondom 
ouderinitiatieven en rondom het PGB. De als altijd druk bezochte bijeenkomst was georganiseerd door 
Dorien Kloosterman. 
 
 
WORDT VRIEND-VAN-OLIVIER! 
 
De 'Vrienden-Van-Olivier' zijn opgericht onder auspiciën van onze Vereniging. De activiteiten van 
Vrienden kunnen enorm uiteenlopen, zoals een keertje koken, een uitstapje organiseren, de 
plantenkas onderhouden, juridische know-how leveren, of het eigen netwerk aanboren om zaken 
geregeld te krijgen. Vrienden ontvangen het Oliviernieuws. Nieuwe vrienden zijn altijd welkom! 
Vrienden kunnen zich aanmelden bij marjanpollemans@vanolivier.nl. Olivier heeft ook een 
Facebook-pagina (Olivier Wooninitiatief). 
 
 
Meer informatie over Olivier?   Bekijk de website  www.oliviermoergestel.nl   
of stuur een  e-mail naar Olivier@OlivierMoergestel.nl. Wij nemen dan contact met u op. 


